



Referat styremøte 12 -2024

Møre & Romsdal Gjetarhundlag - MRGL

Styremøtet fant sted på Systra Kafe på Sjøholt 11.januar 2025

Følgende møtte:

- ✓ Knut Sverre Dahl
- ✓ Merethe Hellevik, vara
- ✓ Carola Ukkelberg, vara
- ✓ Terje Hurlen
- ✓ Irene Røe Vaagan, på telefon

Følgande i styret møtte ikkje:

- ✓ Nils Edmund Stråmyr
- ✓ Gerd Eva Slettvåg, vara

Fylkesleiar i Møre og Romsdal sau og geit Lars Olav Vanberg var ikkje innkalla til dette styremøtet.

SAKER

Sak 29 Planlegging Årsmøte.

Merethe sender ut årsmelding fra 2024 på word til Knut Sverre og Irene.

Innkalling til årsmøtet leggst ut på hjemmesiden til MRGL.

Innkalling til årsmøtet sendast ut til lokallagslederne slik at dei publiserar det vidare til sine medlemmer.

Irene skriv årsmeldinga og legg den ut på heimesida til MRGL før årsmøtet.

Leiar i MRSG får og både innkalling til årsmøtet og årsmelding tilsendt.

Regnskapet for 2024 vart gjennomgått av kasserar, der han fortalde om utgifter og inntekter og kva som manglar av innbetalingar. Terje gjer regnskapet over til revisorane i god tid før årsmøtet kjem.

Budsjett – Terje fortalde om budsjettet frå 2024 versus regnskapet 2024. Han set opp eit forslag ut frå regnskapet 2024 som blir lagt fram i årsmøtet 2025.

Aktivitetsplan for lokallaga i 2025:

Det tas utgangspunkt i det lokallaga sende til MRGL.

Irene ordner dette meir systematisk som kan leggst fram på årsmøtet i MRGL.

Medlemsskap:

Kvart lokallag finn ut kven som er hovudmedlem og kven som er støttemedlem visst det er nokon som er medlem i fleire gjetarhundlag for å få korrekt antall stemmeberettigede på årsmøtet til MRGL.

Andre saker:

Sak 30 Fylkesmesterskap 2025

Kven arrangerer FM? Knut Sverre er på saka.

Det blei diskutert aktuelle datoar og det blei einigheit om 21. - 22. september 2025.

Sak 31 Unghundcupen 2024

Merethe og Irene ordner på hjemmesida.

Knut Sverre ordner med unghundcup-pokalen.

Sak 32 Materialliste

Arbeide med å få ei komplett liste om kva MRGL og kvart lokallag eig av materielle ting. Godt å få det dokumentert og notert både for MRGL, lokallaget sjølv og for andre lag, visst det er ønskeleg å låne utstyr med kvarandre og slik at ting ikkje kjem bort.

Sak 33 Svar på Høyringsforslag til endringar i organiseringa av gjetarhund i NSG

Dette var ei stor sak som tok lang tid på å gå gjennom. Styret er einige om at det er fleire ting i høyringa som er sjølmotseiande og det er ei stor inngripen i korleis gjetarhundaktiviteten blir organisert på.

Knut Sverre tar opp punkta som styret blei einige om skal settjast spørsmålsteikn ved som ikkje gagnar gjetarhundaktiviteten, på eit møte med NSG.

Det er viktig at styra i alle lokallag set seg inn i kva endringane som det er forslag om har av betydning for gjetarhundaktiviteten og korleis lokallag vert driven.

Neste styremøte Knut Sverre Dahl kaller inn til styremøte på februar 2025.
